



Serritslev Fiskepark

v/Mogens Olesen · Ågårdsvej 35A, Serritslev · 9700 Brønderslev
Tlf. +45 9883 7154 / +45 2175 2661 · www.serritslevfiskepark.dk



I den skønne Nørreådal mellem Serritslev og Brønderslev ligger Serritslev Fiskepark i et kuperet naturskønt område. 3 søer på 25.000 m² - ialt 1270 meter søbred. Faciliteter: Borde, bænke, grill, bålplads, 12 læskure, toilet, vægt, fryser, overdækket renseplads med rindende vand og sæbeautomat og fællesrum til 60 personer - kan opvarmes. 5 km til Bed and breakfast. 2 handicapbroer. Handicapvenligt område. Delvis selvbetjening af fiskekort. Masser af P-pladser også til campingvogne. Der kan fiskes med flue, spinner, orm osv. Maddiker og forfodring er forbudt. Der udsættes regnbueørreder 1-7 kg. Desuden kan der fanges bækrørreder, brødding, sandart og ål. Fri fangst. Ingen natfiskeri. Rabat ved grupper over 10 personer.

Vejbeskrivelse

Kør ad motorvej E39 mod Aalborg/Hirtshals. Tag frakørsel 6 (Brønderslev C) og følg vejnr. 190 mod Brønderslev ca. 2 km. I rundkørslen følges vejnr. 190 fortsat, nu mod Brønderslev Nord. Efter ca. 3,7 km. kommer Agårdsvej på venstre hånd ved p-pladsen.

Se mere på www.serritslevfiskepark.dk

Kun een stang pr. fiskekort. Børnpriser indtil 12 år gælder ifølge med en voksen med gyldigt fiskekort. Ekstra timer pr. time kr. 30,00. Der er ingen fangstbegrænsning.



Im schönen Tal der Nørreå zwischen Serritslev und Brønderslev liegt Serritslev Fiskepark in einem hügeligen, naturschönen Gebiet. 3 Seen von 25.000 m² - insgesamt 1270 m Seeufer. Einrichtungen: Tische, Bänke, Grill, Feuerstelle, 12 Schutzhütten, Toilette, Waage, Gefriertruhe, überdachter Reinigungsplatz mit fließendem Wasser und Seifenautomat und Gemeinschaftsraum für 60 Personen – beheizbar. 5 km zu Bed and Breakfast. 2 Behindertenstege. Behindertenfreundliches Gelände. Teilweise Selbstbedienung für Angelkarten. Reichlich Parkplätze, auch für Wohnwagen. Gefischt werden darf mit Fliege, Spinner, Wurm usw. Maden und Anfüttern sind verboten. Es werden Regenbogenforellen von 1-7 kg ausgesetzt. Außerdem kann man Bachforellen, Saiblinge, Zander und Aale fangen. Unbeschränkter Fang. Keine Nachtfischerei. Rabatt für Gruppen über 10 Personen.

Anfahrt

Autobahn E39 Richtung Aalborg/Hirtshals. Ab Ausfahrt 6 (Brønderslev C) der Straße 190 nach Brønderslev ca. 2 km weit folgen. Im Kreisverkehr weiter auf der 190, jetzt jedoch Richtung Brønderslev Nord. Nach ca. 3,7 km. kommt der Agårdsvej links am Parkplatz.

Mehr unter www.serritslevfiskepark.dk

Nur eine Rute je Angelkarte. Kinderpreise gelten für Kinder bis 12 J. in Begleitung eines Erwachsenen mit Angelkarte. Zusätzliche Stunde DKK 30,00/Stunde. Keine Fangbeschränkung.

Priser/Preise/Prices pr. stang/pro Rute/per rod	Voksne Erwachsene Adults	Børn Kinder Children
	DKK/€	DKK/€
1 time/stunde/hour	70/10	45/5
2 timer/stunden/hours	100/14	60/8
3 timer/stunden/hours	120/16	75/10
4 timer/stunden/hours	140/19	85/12
5 timer/stunden/hours	170/23	100/12
8 timer/stunden/hours	210/29	110/15
10 timer/stunden/hours	240/33	125/17
15 timer/stunden/hours	350/48	200/24

Åbningstider

Kl. 7.00-22.00 hele året. Juni-juli: kl. 7.00-23.00

Öffnungszeiten

Ganzjährig 7.00-22.00 Uhr. Juni-Juli: 7.00-23.00 Uhr

Opening hours

7.00-22.00 all year round. June-July: 7.00-23.00



Serritslev Fiskepark lies in the lovely Nørreådal valley between Serritslev and Brønderslev in beautiful rolling countryside. There are three lakes, covering 25,000 m² and with a total shore length of 1,270 metres. Facilities: tables, benches, barbecue grill, bonfire site, 12 shelters, toilet, scales, freezer, covered fish-cleaning facility with running water and soap dispenser and communal room for 60 people – can be heated. 5 km to B&B. 2 invalid jetties. Invalid-friendly area. Partial self-service for angling permits. Lots of parking space, also for caravans. You can fish with fly, spinner, worms, etc. Use of bait and ground bait is forbidden. Rainbow trout 1-7 kg are put out. It is also possible to catch trout creek, zander and eel. No limitations on catches. No night angling. Concessions for groups of more than 10 people.

How to get there

Take motorway E39 towards Aalborg/Hirtshals. Take exit no. 6 (Brønderslev C) and follow route 190 towards Brønderslev approx. 2 km. At the roundabout, stay on route 190, now towards Brønderslev Nord. After approx. 3.7 km. you come to Agårdsvej on your left at the parking area.

More information at: www.serritslevfiskepark.dk

Only one rod per angling permit. Rates for children under 12 only apply if the child is accompanied by an adult with a valid angling permit. Extra hours Kr. 30 per hour. No limitations on catches.